
Protokół Nr VII/2019 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 27 marca 2019 roku 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych, sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarz obrad zaproponował radnego Konrada Prusek – wyraził zgodę. 
Głosowanie 13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący  
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad 2 uchwał w sprawach: 

1. W sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Kielcach, (Pani Bogumiła i Edmund Woźniak). 

2. W sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Kielcach, (Pani Beata Capiga). 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Proponuję przyjąć jako pkt. 18 i 19 porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Uchwała w sprawie zmiany „Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku 
publicznym  i wolontariacie, na rok 2019”. 

7. Uchwała w sprawie przyjęcia " Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów w 2019 roku". 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały własnej Nr VI/29/2015 Rady Miejskiej w Sędziszowie z 
dnia 24 marca 2015 roku w sprawie  przystąpienia Gminy Sędziszów do Stowarzyszenia 
Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania. 

9. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk w gminie Sędziszów w roku 2019. 
10. Uchwała  w sprawie sezonu kąpielowego na terenie gminy Sędziszów w 2019 roku. 
11. Uchwała w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację  zadania 

publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru ofert. 
12. Uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii gminnych oraz ustalenia jej przebiegu. 
13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielania i rozliczania dotacji na 

prowadzenie publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli i innych form wychowania 
przedszkolnego - prowadzonych przez osoby prawne lub osoby fizyczne inne niż jednostka 
samorządu terytorialnego oraz tryb przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania i 
wykorzystania. 

14. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie gminy. 
15. Uchwała zmieniającej uchwałę własną  Nr XLIII/305/2018 Rady Miejskiej Sędziszów  z dnia  

14 czerwca 2018 r. w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów 

16. Uchwała w sprawie zmian WPF na lata 2019 –  2030. 
17. Uchwała w sprawie zmian w  budżecie na rok 2019. 
18. Uchwała w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Kielcach, (Pani Bogumiła i Edmund Woźniak). 
19. Uchwała w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Kielcach, (Pani Beata Capiga). 
20. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2018 rok. 



21. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Sędziszowie za 2018 rok. 

22. Sprawozdanie z realizacji Programu Karta Seniora 60+. 
23. Informacja z realizacji Programu Karta Dużej Rodziny. 
24. Wolne wnioski i dyskusja. 
25.  Zamknięcie obrad. 

Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką 
Głosowanie  
14 głosów – za 
Ad. 4 
- zapytał czy są uwagi do protokołów z dwóch poprzednich sesji – nie zgłoszono 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Dyrektor ZSO 
- zaprosił Radę Miejską na obchody jubileuszu 90 lecia SP Nr 1 im., T. Kościuszki. 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił informację z prac w okresie międzysesyjnym. (materiał stanowi 
załącznik do protokołu). 
Radny J. Strzelec 
- czy dach w SCK będzie całkiem zerwany bo pod koniec 2018 roku daliśmy pieniądze na 
jego remont. 
Pan Burmistrz 
- zrobiony był podstawowy standard, zabezpieczenie było konieczne żeby nie zalewało 
pomieszczeń, ta część zrobiona wejdzie w zakres jaki będzie wykonywany. 
Radny J. Strzelec 
- 4 tys. na odwodnienie  drogi co za to można zrobić? 
Pan Burmistrz 
- to jest na wykonanie operatu wodno-prawnego na to co wykonaliśmy. 
Radny J. Strzelec 
- schody do świetlicy w Słaboszowicach za 47tys, dlaczego tak dużo? 
Pan Burmistrz 
- mamy wykonany projekt na wykonanie wejścia do budynku, tam jest duża różnica 
poziomów kilku metrów i dlatego takie koszty. 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały Uchwała w sprawie zmiany „Rocznego programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym  i wolontariacie, na rok 2019”. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr VII/52/2019 
Ad. 7 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia " Programu opieki nad bezdomnymi 
zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sędziszów w 2019 
roku". 
Radny W. Tabor 
- karma za 3000zł dla kogo czy dla gospodarstwa p. Flak? 
Pani Sekretarz 
- nie, karma jest dla kotów którymi ktoś się zaopiekuje, lub gdy my musimy dokarmiać gdy 
np. osoba jest w szpitalu, lub gdy zabieramy przymusowo od właściciela i czasowo 
dokarmiamy. Jeśli chodzi o zwierzęta gospodarskie to będzie umowa między gminą a 



gospodarstwem, które przejmie opiekę. Prawdopodobnie nie wystarczy pieniędzy na 
realizację Programu. 
Głosowanie uchwały 
14 głosów – za                     uchwała Nr VII/53/2019 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr VI/29/2015 Rady 
Miejskiej w Sędziszowie z dnia 24 marca 2015 roku w sprawie  przystąpienia Gminy 
Sędziszów do Stowarzyszenia Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania. 
Głosowanie 
14 głosów – za                            uchwała Nr VII/54/2019 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk w gminie Sędziszów w roku 2019. 
Głosowanie 
14 głosów – za                           uchwała Nr VII/55/2019 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie sezonu kąpielowego na terenie gminy Sędziszów w 
2019 roku. 
Głosowanie 
14 głosów – za                             uchwała Nr VII/2019 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia regulaminu otwartego konkursu ofert na 
realizację  zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru 
ofert. 
Głosowanie 
14 głosów – za                           uchwała Nr VII/57/2019 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii gminnych oraz 
ustalenia jej przebiegu. 
Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr VII/58/2019 
Ad. 13  
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielania i rozliczania 
dotacji na prowadzenie publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli i innych form 
wychowania przedszkolnego - prowadzonych przez osoby prawne lub osoby fizyczne inne niż 
jednostka samorządu terytorialnego oraz tryb przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 
pobierania i wykorzystania. 
Głosowanie 
14 głosów – za                         uchwała Nr VII/59/2019 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie 
gminy. 
Pani Sekretarz 
- na Komisjach omówiłam na czy to polega, jest to nowość, raport musi być przygotowany do końca 
maja, będzie głosowanie o wotum zaufania dla Burmistrza na sesji absolutoryjnej w czerwcu. 



Proponujemy wyłączyć z uchwały w § 4 pkt 4 dotyczący informacji o stanie mienia komunalnego 
ponieważ ten materiał znajduje się w sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 rok, gdybyśmy 
chcieli zostawić w raporcie musielibyśmy przekładać ten sam materiał, dlatego wnosimy o 
wykreślenie tego pkt. Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy też będą musieli złożyć 
sprawozdanie opisowe za cały rok działalności. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie raportu 
Głosowanie 
14 głosów – za                            uchwała Nr VII/60/2019 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę własną  Nr XLIII/305/2018 Rady Miejskiej 
Sędziszów  z dnia  14 czerwca 2018 r. w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                           uchwała Nr VII/61/2019 
Ad. 16 
Pani Skarbnik  
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian WPF na lata 2019 –  2030. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr VII/62/2019 
Ad. 17 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w  budżecie na rok 2019. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr VII/63/2019 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Kielcach, (Pani Bogumiła i Edmund Woźniak). 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr VII/64/2019 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Kielcach, (Pani Beata Capiga). 
Pani Sekretarz 
- na Komisjach stan faktyczny był inny, było wezwanie do usunięcia naruszenia prawa, strona 
wczoraj wniosła kolejne pismo o przekazanie skargi do WSA – mamy obowiązek ją 
przekazać. 
Radny J. Chmielarski 
- czyli rozumiem że złożyła kolejne pismo. 
Pani Mecenas 
- wczoraj złożyła skargę bezpośrednio do WSA, to jest czynność techniczna nie rozpatrujemy 
skargi tylko uchwałą   przekazujemy do Sądu. 
Radny J. Kubiec 
- jak będą wyglądały wybory? 
Pani Sekretarz 
- poczekamy na decyzję Sądu jeśli utrzyma uchwałę w mocy to trzeba ogłosić nowe wybory, 
jeśli uzna że nie mamy racji to p. Capiga jest sołtysem. 
Radny R. Dębicki 
- a jeśli wojewoda stwierdzi nieważność uchwały? 



Pani Mecenas 
-  jeśli Wojewoda unieważni uchwałę to informujemy Sąd i postępowanie sądowe zostanie 
umorzone, a gdyby nadzór Wojewody nie wypowiedział się co do uchwały to sąd rozpozna 
czy skarga jest zasadna czy nie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał  projekt uchwały pod głosowanie 
Głosowanie 
14 głosów –za                uchwała Nr VII/65/2019 
Ad. 20 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2018 rok. 
Ad. 21 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Sędziszowie za 2018 rok. 
Ad. 22 
Sprawozdanie z realizacji Programu Karta Seniora 60+. 
Ad. 23 
Informacja z realizacji Programu Karta Dużej Rodziny. 
Ad. 24 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej w sprawie zaakceptowania kart i spisów 
inwentaryzacyjnych nieruchomości pozostających w zarządzie Urzędu Miejskiego,  
przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa. 
Karta i spis obejmują nieruchomości :  

1) Działka położona na terenie Gminy Sędziszów, obręb 08 – Gniewięcin o 
łącznej powierzchni 1,3300ha ( drogi gospodarcze) 

2) Działka położona na terenie Gminy Sędziszów, obręb 03 – Boleścice                 
o powierzchni 2,4000 ha ( drogi dojazdowe do nieruchomości)  

Następnie przypomniał radnym o obowiązku składania oświadczeń majątkowych do 
końca kwietnia br. 
Poprosił o zgłoszenie 3 kandydatów do Kapituły oceniającej wnioski o nadanie tytułu 
„Zasłużony dla gminy Sędziszów”. 
Pan Burmistrz 
- w tym roku SEFAKO obchodzi 45-lecie istnienia, będą występować do nas o nadanie 
tego odznaczenia. Kapitułę powołuje się na okres kadencji, z urzędu 
Przewodniczącym jest przewodniczący rady, zastępcą Burmistrz i 3 radnych. 
Zgłoszono następujące osoby: 
Klub LWS – Jan Wiencek 
Klub PiS Rafał Dębicki 
Bożena Wójcik 
Radny R. Dębicki 
- prośba o podniesienie drenażu w okolicy mostku na ul. Majowej, 
- teren między Skarpą a ul. Leśną przed bokami 11 – 12 koło ujęcia wody znów 
młodzież się spotyka w różnym celu, musimy zareagować żeby nie doszło do tragedii 
jak to miało miejsce kiedyś, wiem że jest problem z własnością gruntu ale musimy to 
rozwiązać. Prośba o rozmowę z Policją aby patrole były częściej. 
- wiem że mieszkańcy oglądają nagrania sesji dlatego chciałbym zaapelować do 
rodziców, że za spożywanie alkoholu w miejscu publicznym grożą sankcje, jak 
również za akty nieobyczajne jak załatwianie potrzeb fizjologicznych w miejscu 



niedozwolonym czy spanie na ławkach, apel żeby pilnowali swoich pociech. Prośba o 
takie skomasowane działania aby rozwiązać ten problem. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- prośba mieszkańców o poprawienie stanu placu zabaw przy SP Nr 2 poprzez 
doposażenie w urządzenia zabawowe, 
- wystąpić do PKP o posprzątanie przejścia pod wiaduktem bo powstał olbrzymi 
śmietnik. 
Radny W. Tabor  
- poprosił gdy będą prace koparką w tzw. gliniankach, prośba o wykorzystanie jej do 
dwóch celów, w tzw. gościńcu powstało dzikie wysypisko pełno gruzu i śmieci, trzeba 
to zepchnąć, 
- również na strzelnicy w Pile coraz więcej krzaków po wycinkach też prośba o 
zepchnięcie do środka, proponuję aby ZUK kupił rębak do cięcia gałęzi. 
Prezes ZUK 
- Zuk nie wywozi krzaków na strzelnicę już ponad rok, ostatnio odbiera od nas p. 
Domański do ogrzewania suszarni. 
Radny K. Prusek 
- zgłoszę interpelację dotyczącą zamontowania lustra przy drodze powiatowej 0188T 
w Tarnawie przy wyjeździe z Szałasu, 
- prośba o remont mostu w Czekaju (stary most) deski pognite i brakujące. 
Radny A. Stępień 
- p. Pawłowski ma działkę przy wysypisku w Borszowicach, ciągle jest zaśmiecana a 
na działkę leśną wpływają odcieki z wysypiska. Czy będzie kontrola w sprawie tego 
wysypiska z ochrony środowiska? 
- mieszkańcy Borszowic proszą o przegląd chodnika przez wieś bo są miejsca 
zapadnięte i zarośnięte tam gdzie nikt nie mieszka, 
- na obwodnicy w kierunku wiaduktu są garby, 
- przy drodze od Boleścic w kierunku Zapusty przy drodze krzaki ludzie wyrzucają 
śmieci, prośba o wycinkę. 
Pani Sekretarz 
- obwodnice jako interpelacje zgłosiliśmy w Powiecie aby w tym roku podejść do 
likwidacji tych garbów, mamy wstępne przyrzeczenie że będą niwelować, nie 
przewidują nowej nakładki tylko ścinkę. Garby powstały na skutek ruchów ziemi, przy 
nowej nakładce były zlikwidowane a teraz znów powstały. 
Radny J. Chmielarski 
- czy Studium do pzp będzie już przyjęte? 
- zapytał Prezesa jakiej grubości gałęzie będą odbierane czy wszystkie, planujemy 
wycinkę przy parku i czy ZUK lub ta firma mogłyby odebrać? 
- poprosił o pracę koparki przy usuwaniu korzeni. 
Radny A. Stępień 
- OSP Borszowice prosi o podłączenie hydrantu przy garażu. 
Radny J. Wiencek 
- zwrócił się z prośbą aby przy pracach naprawczych nawierzchni uliczek osiedlowych 
zastosować metodę wycięcia i położenia asfaltu, metoda natryskowa nie zdaje 
egzaminu. 
Radny J. Strzelec 



- zapytał ile jest śmietnisk na terenie gminy, bo każdy radny mówi o śmietnisku tak nie 
może być, w Mstyczowie za torami też powstało wysypisko nie widomo czyje to jest. 
Poprosił o odpowiedź na pytania z poprzedniej sesji. 
Pani R. Pacholec 
- mieszkańcy ul. Działkowej proszą o lustro przy wyjeździe z Rajskiej, 
- prośba o kosze na  dla Piły, 
- prośba o tabliczki „zakaz wyprowadzania psów” na place zabaw na Skarpie, 
- na niezamieszkałej posesji przy Kwiatowej są różne nieciekawe sytuacje, mieszkają 
starsi ludzie gdyby doszło do zapruszenia ognia nie zdążymy uciec. 
Pan Sołtys Pawłowic 
- uzupełnić ubytki w drodze do Pawłowic, 
- prośba o nowe tablice informacyjne i kosze, 
- czy można prosić o mulczer po wycince drzew w parku do usunięcia korzeni, 
Pan P. Adamski 
- naprawić ogrodzenie placu zabaw w Rynku i doświetlenie, 
- naprawić ubytki w drodze koło kościoła, 
- ponawiam prośbę o nowe tablice ogłoszeń i kosze, 
- przy ul. Wodzisławskiej jest walący się mur, prośba o interwencje. 
Radna B. Maczkiewicz 
- mieszkańcy ulic Dworcowa i Wodzisławska zgłaszają problem z gawronami, hałas, 
odchody i niszczenie upraw, 
- zebrać ziemię przy chodniku na ul. Jędrzejowskiej, 
- na placu zabaw w Rynku jest słup ogłoszeniowy, prośba o przeniesienie na ul. 
Jędrzejowską przy moście. 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- na drodze zakręt od cmentarza w kierunku Zagórza jest duża wyra co stwarza 
zagrożenie w ruchu drogowym, 
- mieszkańcy Mierzyna pytają czy jest możliwość zakupu 2 wiat przystankowych dla 
dzieci czekających na autobus,  
- mieszkańcy proszą również o kamień na drogę ostatnio wytyczoną, 
- zgłosić do Powiatu bieżący remont drogi przy moście w Krzcięcicach, 
- Dyrekcja, rodzice i nauczyciele SP Krzcięcice proszą o ocieplenie wschodniej ściany 
szkoły, bo dzieci marzną w tej klasie. 
Radny W. Tabor 
- co z przystankiem który został zabrany (przy posesjach 124-125) od 4 miesięcy nic 
się nie dzieje. 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- działka poniżej DINO pełna butelek i śmieci. 
Pani Sekretarz 
- stan prawny jest nieuregulowany, tam jest kilku spadkobierców. 
Pani Mecenas 
- takie sprawy powinny być bezpośrednio kierowane na Policję, im jest najłatwiej 
ustalić krąg spadkobierców i zmobilizować do posprzątania. Gmina nie ma 
możliwości przymuszenia do sprzątania. 
Radny W. Tabor 



- a co z PKP czy rolnicy mogą wystąpić z zażaleniem, była wycinka zakrzaczeń przy 
drodze od Gniewięcina do Klimontowa a teraz pełno worków foliowych. 
Pani Mecenas 
- PKP jest takim samym właścicielem jak osoba fizyczna. 
Radny J. Strzelec 
- gospodarzem jest Burmistrz, raz zgłosiłem na Policję to pytają kto to był. 
Pani Mecenas 
- jeśli mieszkańcy zgłaszają to pierwsze kroki powinni kierować na Policję. Burmistrz 
jeśl ma takie sygnały również przekazuje na Policję. 
Radny J. Wiencek 
- mamy kilka takich punktów, między Leśną a Skarpą, budynek przy bl 16 na Skarpie, 
ul. Kwiatowa i Leśna, czy można z urzędu wystąpić do Policji o wszczęcie 
postępowanie? Gdyby to było ogrodzone to na pewno nie byłoby śmieci. 
Pani Mecenas 
- czym innym jest wykroczenie zaśmiecania terenu a czym innym nienależyte dbanie o 
porządek na nieruchomości, można zrobić listę tych miejsc i podać na Policję, żeby 
zrobili przegląd tych miejsc i ustalili właścicieli. 
Radny J. Kubiec 
- nasza Fundacja opiekuje się terenem w Klimontowie, w piątek zebraliśmy 
kilkanaście worków śmieci, a wczoraj znów było sprzątanie. Może przeprowadzić 
akcję edukacyjną wśród młodzieży. 
Pan Burmistrz 
Odpowiedzi Burmistrza dla radnych: 
- sami widzicie z jakimi problemami borykamy się w gminie których jest bardzo dużo, 
nie mówię już o dużych zadaniach które musimy rozwiązywać przy tej niestabilności 
prawa, a wiele równie istotnych dla mieszkańców w tych miejscach, a mamy 
ograniczone możliwości personalne i organizacyjne. 
Dla Radnego R. Dębickiego – drenaż przy mostku sprawdzimy na miejscu co trzeba 
zrobić, bo to nie było planowane, 
- teren między Skarpą a ul. Leśną, nie mamy nadal umowy z właścicielem. 
Prezes ZUK 
- w ubiegłym roku przez pół roku były negocjacje z właścicielem o zgodę na wycięcie 
trawy, nie widzę możliwości porozumienia z tą Panią. 
Pan Burmistrz 
- kilkakrotnie występowaliśmy o sprzątanie, o udział w kosztach, skoro nie pomagają 
te apele to na pewno wystąpimy do Policji o częstsze kontrole tego terenu. Wystąpimy 
jeszcze raz do właściciela, jeśli nie to zgłaszamy do odpowiednich instytucji, że 
niewłaściwie utrzymywany jest teren. 
Z poprzedniej sesji: 
- schody zrobione, 
- tablice z nazwami ulic zostały zamówione. 
Do Radnego D. Juszczyk – rozeznamy co można dokupić na plac zabaw przy SP Nr 2, 
- do PKP cyklicznie o sprzątanie ich terenów występujemy ale jeszcze raz wystąpimy, 
to jest teren zamknięty gdzie my nie mamy prawa się poruszać. 
Do Radnego W. Tabor – pracy w gliniankach uzgodnimy z ZUK, 
- w sprawie wysypiska w gościńcu Policja prowadzi dochodzenie, kto to zrobił, 



- każdy powinien zwracać uwagę i zgłaszać jeśli ktoś źle robi, 
- zastanowimy się nad zakupem rębaka, 
- na zebraniach strażackich prosiłem aby włączyli się w wycinkę zakrzaczeń, przy 
drogach gminnych czy miejscach publicznych. Oczywiście warunkiem jest aby ktoś z 
nich miał uprawnienia pilarza i żeby mieli piły spalinowe, część ma a dla innych 
zakupimy, oczywiście prace nieodpłatnie. 
Do Radnego K. Prusek – w sprawie lustra wystąpimy do ZDP, 
- remont mostu w Czekaju, wydział BRI i RDG  rozeznają czy można do tego użyć 
podkładów kolejowych. 
Do Radnego A. Stępień – działka przy wysypisku – kolejny raz zgłosimy o wnikliwą 
kontrolę składowiska, od 2018 roku czekamy na kontrolę WIOŚ, ciągle jest 
przesuwane w czasie. Zorganizujemy jeszcze naszą kontrolę żeby sprawdzić, nie wiem 
czy możemy użyć eksperta żeby stwierdził jak jest prowadzone, czy zgodnie ze 
wszystkimi pozwoleniami, 
- przegląd chodników zrobimy, 
- garby na obwodnicy, jeśli nie będzie korytowania, położenia podbudowy to ciągle 
będzie się tak dziać. 
- krzaki przy drodze od Boleścic do Zapusty musimy zweryfikować. 
Do Radnego J. Chmielarskiego – zmiana Studium trwa kilka lat, zmieniły się przepisy 
prawne, od nowa trzeba było robić uzgodnienia z instytucjami co przesuwa w czasie. 
Na dziś zebraliśmy wnioski mieszkańców, jest nierozwiązany konflikt między 
przedsiębiorcą a mieszkańcami, po ostatnim wyłożeniu wydawało się że już będzie 
dobrze  i znów wpłynął protest, 
- krzaki w parku wyciął i deklarował uprzątnięcie ale się wycofał. 
Do Radnego J. Wiencek – naprawa uliczek poprzez wycięcie. 
Do Pani R. Pacholec – lustro przy Rajskiej rozeznamy z wydziałem BRI, 
- kosze na Pile na plastiki rozeznamy, do indywidualnej odpowiedzi, 
- tabliczki „zakaz wyprowadzania psów” zamówione, 
Do Sołtysa Pawłowice – ubytki w drodze Pawłowice – Łowinia, stan techniczny tej 
drogi jest fatalny, będziemy wnioskować aby Powiat włożył ją w jakiś projekt. 
- kosze dostarczymy, 
- prace mulczerem w parku oczywiście są możliwe. 
Do Pana P. Adamski – naprawę ogrodzenia i doświetlenie placu zabaw przyjmujemy 
do realizacji, 
- ubytki w drodze k/ kościoła zgłosimy do ZDP, 
- mur przy ul. Wodzisławskiej będzie rozebrany. 
Do Radnej B. Maczkiewicz – w sprawie gawronów musimy sprawdzić co możemy 
zrobić, 
- wystąpimy do ZDP aby dali zlecenie do ZUK na zebranie ziemi z ul. Jędrzejowskiej, 
- przeniesienie słupa ogłoszeniowego przyjmujemy. 
Pani Sekretarz 
- może do tablic podejść ogólnie i rozeznać na całym terenie, my mamy dać tablice do 
spraw urzędowych dla sołtysa. 
Pan P. Adamski 
- mówiłem ogólnie na poszczególne ulice Kielecką, Marianowską …. 
- na schody jest 37tys a na tablice nie ma? 



Pan Przewodniczący 
- ze wszystkich ulic ludzie chodzą do kościoła to mogą czytać w Rynku. 
Pan Burmistrz 
- każdy może powiedzieć że nie ma tablicy przed domem i nie wiedział, jest doba 
internetu, a najlepszy efekt daje ogłoszenie w kościele. 
Do Radnej A. Konieczna - zakręt przy cmentarzu będziemy uzupełniać, 
- działka przy DINO ma wielu spadkobierców, nasi przedsiębiorcy chcieli ją kupić kilka lat 
temu, 
- wiaty przystankowe to nowy temat do rozeznania, 
- remont drogi przy moście w Krzcięcicach zgłosimy do ZDP, 
- kamień na drogę również nowy temat, 
- ocieplenie ściany szkoły w Krzcięcicach, zrobimy kosztorys sprawdzimy ile będzie 
kosztować żeby przed zimą zrobić. 
Do Radnego W. Tabor – w sprawie przystanku procedury trwają. 
Do Radnego J. Kubiec – takie akcje edukacyjne jakie my prowadzimy, mamy Konkurs  
Ekologiczny, pogadanki mało kto tyle robi a efekty są jakie są. Ale nie wolno się poddawać, 
zastanowimy się co zrobić żeby nasze działania były bardziej efektywne. 
Radny J. Strzelec   
- ile mamy śmieci w lasach gdzie jest straż leśna. 
Pan Burmistrz 
Do Radnego J. Chmielarskiego odpowiedź na pytania z poprzedniej sesji: 
- wjazd do Łowini po prawej stronie będzie zrobiony, 
- posianie trawy zgłosimy wykonawcy, 
- - lampy w kierunku Wojciechowic w tym roku nie planowane, 
- 1 lampa przy przystanku w kierunku Kucakowa, nie ma piątej linki trzeba robić projekt, 
- wnioskodawca o zmianę w pzp nie musi ponosić opłat, jeśli chce indywidualną zmianę i 
przyspieszyć na jego potrzeby gdzie nie wiadomo czy warunki będą takie że nie będzie 
możliwe wykonanie,  to uważam, że gmina nie powinna ponosić ryzyka i wydawać publiczne 
pieniądze. 
Radny J. Chmielarski 
- zapytał ile było takich zmian? 
Pan Burmistrz 
- w tej chwili nie odpowiem, 
- dopóki nie będzie zmiany Studium nie można zrobić zmian pzp, robimy to równolegle, jak 
będzie uchwalona zmiana Studium to będziemy gotowi do uchwalenia zmiany w mpzp, jest to 
obarczone pewnym ryzykiem ale robimy wszystko aby ta farma fotowoltaiczna na terenie 
gminy była. 
- śmieci z EKO POL WOS kupił to LHS z całym dobytkiem, te odpady to czysta energia dla 
tych co przerabiają, to są tylko folie i plastiki. 
Radny J. Chmielarski 
- to jest taka czysta energia i mogą sobie tam leżeć, zapach stamtąd jest nieprzyjemny. 
Pan Burmistrz 
- czysta energia dla tych którzy je przerabiają, 
- świetlica w Wojciechowicach – był wniosek zebrania wiejskiego o zagospodarowanie 
budynku i utworzenie świetlicy, jest to własność gminy, 
- organizacja Dnia Kobiet, zaprosiliśmy ok. 400 osób aby wszystkich zmieścić, były 
przedstawicielki wszystkich zakładów pracy, organizacji, instytucji, KGW, stowarzyszeń, 
Do KGW mówiliśmy aby zabierały ze sobą osoby które nigdzie przez cały rok nie 
wyjeżdżają. 
Radny J. Chmielarski 



- w ogłoszeniu jest że Gminny Dzień Kobiet a co roku te same osoby a co z pozostałymi, 
wydajemy pieniądze ciągle dla tych samych osób, w innych miastach jest wstęp wolny. 
Pan Burmistrz 
- tak nie możemy bo nie zmieszczą się wszyscy chętni, sołectwa które są aktywne u siebie też 
organizują jak Krzcięcice, Tarnawa, Rynek, Czepiec, Swaryszów. 
Oprócz tego 8 marca razem z Przewodniczącym Rady kupujemy kwiaty i wręczamy 
wszystkim spotkanym kobietom na mieście. 
Pan Przewodniczący 
- jak słucham gdy Pan mówi o finansowaniu za swoje to Pan jest bardzo szczęśliwym 
człowiekiem, czy Pan chce …… 
Radny J. Chmielarski 
- Pan lepiej niech się nie odzywa bo Pan nie wie ile wynosi kwota bazowa, lepiej żeby Pan 
bzdur nie opowiadał, po co Pan wprowadza polemikę. 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- w Krzcięcicach organizujemy za własne pieniądze. 
Radny J. Chmielarski 
- jako radny  pytam bo ludzie pytają i chcę wiedzieć. 
Pan Burmistrz 
- apeluję  żeby mieć poczucie wstydu, przy sytuacjach jakie robicie, przed nami 5 lat pracy, 
ciągłe rozliczanie, ciągłe sięganie wstecz, skargi, donosy. Nie odbierzecie nam radości z tego 
co robimy dla ludzi. 
Radny J. Chmielarski 
- nie chcę Panu odbierać radości ale na suszach dał Pan plamę mam z 2015 roku protokół, 
gdzie u rolnika  na 150ha Komisja stwierdziła szkody na kwotę 370tys. Myślę że się myliłem 
i nie 2mln ale 5 mln ponieśliśmy straty. Gdy było 30% szkody to się należało odszkodowanie,  
Pan Burmistrz 
- dopóki będę Burmistrzem nie będę pozwalał aby zmieniać rzeczywistość, oszukiwać, 
wyłudzać, nie należę do takich osób. Co chcemy udowodnić jak suszy nie było w naszej 
gminie, plony były dobre. Nie można z publicznych pieniędzy wyłudzać. 
Radny J. Chmielarski 
- najlepiej informować przez księży czy sołtysów, Pan mówi że nie było suszy a Wojewoda 
że jest susza. Stacja Meteorologiczna podaje że jest susza a Pan że nie ma suszy. 
Pan Burmistrz 
- u nas są ludzie odpowiedzialni gdyby coś się działo przychodzą do gminy a my reagujemy 
na każde zdarzenie, nic nie zaniedbaliśmy, 
- sprawa paczek żywnościowych na święta, prowadzimy akcję zbiórki żywności w sklepach, 
pracownicy w Urzędzie wkładają dużo wysiłku żeby to rozpropagować, zebrać ze sklepów, 
zapakować i rozwieź. Jeśli jest mało to dokładamy z prywatnych pieniędzy, sklep GABI daje 
co roku również wędliny. 
Pani Sekretarz 
- ok. 1000 – 1500zł dokładamy z programu profilaktycznego. 
Radny J. Chmielarski 
- mieszkanka Kucakowa nie dostała a zgłaszałem i dlatego pytam z jakich pieniędzy. 
Pan N. Jawor 
- ludzie myślą że paczki są jednakowe, gdy się ktoś pochwali co dostał to drugi myśli że od 
niego ktoś wyjął jeśli ma inną. 
Pani Sekretarz 
- głównymi sponsorami są mieszkańcy gminy w 90% i to jest rozdysponowane, niewielkie 
ilości dokupujemy, ale nigdy nie będą jednakowe. 
Pan Burmistrz 



- prosiłem strażaków przyrzekli że zrobią porządek w Łowini. 
Radny J. Chmielarski 
- niech wytną krzaki na fundamentach remizy bo nigdy tego nie robili. 
Prezes ZUK 
- jeśli chodzi o podłączenie hydrantu w Borszowicach, wodociąg był budowany zgodnie z 
projektem i jest zaplanowana ilość hydrantów. Jeśli OSP chce niech wystąpią o warunki 
techniczne przyłącza, wodociąg jest po drugiej stronie trzeba będzie przechodzić pod drogą i 
chodnikiem. 
Radny J. Strzelec 
- ile kosztuje podłączenie hydrantu. 
Prezes ZUK 
- nie wiem pierwszy raz mam taką sytuację, muszą zrobić projekt a my wydamy warunki. 
Ad. 25 
Pan Przewodniczący zamknął obrady VII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie o godz. 1230 . 
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